
Assemblea general ordinària de l'AEG. 29 de gener de 2010 
En l'Assemblea General Ordinària de l'AEG correspo-
nent a l'exercici del 2009 es va tractar els següents 
temes, segons la nota de premsa que ens ha Iliurat 
la Junta: 
OBRES - Ja están acabades. Ara es treballa en l'ade-
quació d'alguns deis espais creats, ¡ en la remodela-
ció d'altres de veils. S'ha començat el muntatge del 
nou rocòdrom, a la Sala Polivalent. Pel que ta a la 
llicència d'activitats, s'està négociant amb l'Ajunta-
ment. 
WEB - Hi ha un bon nivell de visites, especialment 
durant la temporada de la "Matagalls-Granollers". 
CAIXA SABADELL - Tot i la fusió, a causa de la qual 
hem quedat fora de l'assemblea, es seguirà comp-
tant amb el seu patrocini. 
ELECCIONS - L'any 2012 caldrà renovar la Junta, i 
s'haurà de fer d'acord amb la nova normativa, amb 
mandat de 6 a 8 anys de durada. L'actual President, 

Caries Garda, informa que no es presentará a la re-
elecció. 
SECCIONS - Informen de les seves activitat habitu-
ais. La secció de GIEG ha acabat les obres d'ade-
quació i es prepara per al 50è aniversari, al 2012. El 
Grup de Matinals ha célébrât el 20è aniversari. 
ECONOMIA - Es presenta i s'aprova els comptes del 
2009, el pressupost per al 2010 i les noves quotes de soci. 
ROCÒDROM - Es débat sobre les condicions d'ús i 
seguretat que caldrà aplicar. Se n'haurà d'anar par-
lant, tot considérant les múltiples opcions. 
CAMPANYA DEL RAJOL - Atès el moment econo-
mic, es pot estar content del résultat obtingut. Cal fer 
una darrera campanya amb els socis i tancar. 
CAMPANYA "DRET A DECIDIR" - Després de votació 
i per àmplia majoria, s'acorda adherir-se a la campa-
nya engegada a la nostra ciutat. 

Assemblea General Extraordinària de l'AEG. 29 de gener de 2010 

A continuació va tenir Hoc l'Assemblea General Extraor-
dinària de l'AEG, en la quai es va tractar un únic punt: 
MODIFICACIÓ DELS ESTATUIS - Aprovat aquest 
punt per tal d'adaptar els Estatuís a la nova Ilei, 
que requereix que els mandats de les entitats siguin 

d'entre 6 i 8 anys. S'aprova que les Juntes de l'AEG 
continuïn constant de quatre membres i que els man-
dats siguin de 6 anys. 
Finalitzada aquesta assemblea, es va convidar a un 
piscolabis els assistents. 
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41a Renovació de la Rama de la LIengua Catalana. Montserrat 

El passat 7 de febrer de 2010 tingué Hoc a Montser-
rat la Renovació de la Flama de la LIengua Catalana, 
que aquest any assolia la seva 41ena ediciô i que 
fou organitzada per primera vegada per una entitat 
excursionista de les comarques de Girona, el Centre 
Excursionista Montclar de Sant Feliu de Guixols. 
A les 8 hores del matí puntualment diversos mem-
bres del Montclar iniciaven a peu des de Monistrol 
la pujada al monestir, amb la llàntia que guardava la 
flama encesa a la Catalunya Nord, davant la tomba 
de Pompeu Fabra. 
Aquest Iligam de 1'Excursionismo i la llengua fou l'ele-
ment impulsor que l'any 1968, any del centenari del nai-
xement de Pompeu Fabra, portà a diverses entitats ex-
cursionistas a iiderar aquesta acciò per tal de fer avan-
çar l'ús públic de la llengua catalana en els àmbits on el 
franquisme l'havia marginat. S'instituí des d'aleshores 

l'acte anual de la Flama de la LIengua Catalana, 1 any 
rere any es fa la Renovació d'aquell esperit impulsor. 
A dos quart d'onze, a la plaça del Monestir, fou rebu-
da pei Pare Abat Josep Maria Soler, acollint en nom 
de la comunitat l'ofrena del moviment excursionista. 
Acabada la celebració litúrgica el Pare Abat encengué 
la llàntia que resta tot l'any a l'atri del monestir com a 
compromis permanent del nostre excursionisme vers 
la normalització de la llengua catalana en tots els àm-
bits de la Vida diària. Seguidament a la Sala d'Actes 
del monestir, tingueren Hoc diversos parlaments que 
feren referència a l'ús 1 la fortalesa de la nostra llengua. 

Intervingueren Jordi Mir que es va preguntar: "Si aques-
ta Renovació de la Fiama que enceta una nova déca-
da, té encara sentit que es continui ceiebrant?, o si es 
manté encara i'esperit que ia va impuisar? A totes dues 
qüestions cai respondre amb un si rotund", digué. 
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